

Special Weather Arrangements

特別天氣安排

If Typhoon Signal No.8 (or above), Black Rainstorm Warning, or “extreme conditions” is cancelled at or before 6:45 am on the day of the ETA 2023 presentation ceremony (“ceremony”), the ceremony will be held as planned.

如八號或以上熱帶氣旋警告信號、黑色暴雨警告信號或「極端情況」於通識教育模範教學獎頒獎典禮（「典禮」）當日早上6時45分或之前取消，典禮將如期舉行。

If a Pre-No.8 Signal Special Announcement, Typhoon Signal No.8 (or above), Black Rainstorm Warning, or “extreme conditions” is still in force at 6:45 am, the ceremony will be cancelled and postponed until further notice.

如八號預警、八號或以上熱帶氣旋警告信號、黑色暴雨警告信號或「極端情況」於典禮當日早上6時45分仍然生效，典禮將會取消及延期至另行通知。

If a Pre-No.8 Signal Special Announcement or “extreme conditions” announcement is issued during the ceremony, the ceremony will close immediately. Guests will be requested to leave the venue immediately.

如八號預警或「極端情況」於典禮舉行期間發出，典禮將即時結束，並請出席人士盡快離開會場。

If the Black Rainstorm Warning is issued during the ceremony, the ceremony will continue as planned. Guests are advised to stay in the venue for their own safety until the Black Rainstorm Warning is cancelled.

如黑色暴雨警告信號於典禮舉行期間發出，典禮將繼續進行，並建議出席人士留在會場直至黑色暴雨警告信號取消為止，以策安全。